

This treatment rich in vegetable oils of apricot kernels, sesame seeds and macadamia deeply nourishes your skin without leaving a greasy film. A real body care, your skin is soft and hydrated. Its fragrance with small grain bitter orange essential oil soothes your mind and offers a real moment of relaxation. Apply without moderation.

THE CHO RITUAL

SENSE:

Apply the milk with your fingertips, rub the fingers of both hands together to warm it slightly and inhale deeply. Let the healing perfumes take effect.

NOURISH/COMMUNICATE:

Apply to your body starting at the ankles and working your way up to the hips. Continue to apply all over. Your hands should be fully in contact with your skin. Pamper yourself.

SENSE :

Finish by inhaling the fragrance from your palms. Our formulations and methods are designed to optimize their effectiveness on physical and mental wellbeing. You can dress up.

99,41% natural origin of total / 23,16% organic of total / 75,2% organic of total minus water and minerals — Cosmos organic certified by Cosmécert according to the Cosmos standard

MADE IN FRANCE

INGRÉDIENTS

AQUA (WATER), SESAMUM (SESAME) INDICUM SEED OIL*, PRUNUS ARMENIACA KERNEL OIL*, SUCROSE PALMITATE, MACADAMIA TERNIFOLIA SEED OIL*, GLYCERIN**, SUCROSE POLYESTEARATE, STEARIC ACID (AND) PALMITIC ACID, BENZYL ALCOHOL****, TOCOPHEROL, CITRUS AURANTIUM AMARA (BITTER ORANGE) LEAF OIL*, SODIUM DEHYDROACETATE***, XANTHAN GUM, CITRIC ACID, LIMONENE***, LINALOOL***

*Ingrédient issu de l'agriculture biologique / ingredient from organic farming
**Transformé à partir d'ingrédients biologiques / Made using organic ingredients
*** Dérivés des huiles essentielles / derivatives from essential oil
**** Conservateur / preservative



12-2020



3 700672 1500118

200mL

CHO
NATURE
LA BEAUTÉ RESPONSABLE

SOIN CORPS NOURISSANT

AU PETIT GRAIN BIGARADE

"Première soirée"

NOURISHING BODY CARE

WITH SMALL GRAIN BITTER ORANGE

6,8 fl. oz

Ce soin, riche en huiles végétales de noyaux d'abricot, de sésame et de macadamia, nourrit votre peau en profondeur sans laisser de film gras. Véritable soin pour le corps, votre peau est douce et hydratée. Son parfum à l'huile essentielle de petit grain bigarade apaise votre esprit et offre un vrai moment de détente. À appliquer sans modération.

LE GESTE CHO

SENTIR :

Mettez une première noisette de lait dans le creux de vos mains, faites-la chauffer légèrement et respirez-la profondément. Laissez agir les parfums bienfaisants.

NOURRIR/COMMUNIQUER :

Appliquez sur votre corps en commençant par la cheville et remontez jusqu'à la hanche. Continuez sur le reste du corps. Les mains doivent être bien en contact avec votre peau. Soyez généreuse avec vous-même.

SENTIR :

Terminez en respirant les parfums de vos mains. Nos formules et nos gestes sont élaborés afin d'optimiser leur efficacité physique et psychique. Vous pouvez vous habiller.

99,41% du total des ingrédients sont d'origine naturelle / 23,16% du total des ingrédients sont issus de l'agriculture biologique / 75,2% du total des ingrédients moins l'eau et les minéraux sont issus de l'agriculture biologique — Cosmos organic certifié par Cosmécert according to the Cosmos standard

FABRICATION FRANÇAISE

CHO NATURE

108 Avenue de la Guiera
06370 Mouans Sartoux
Pays de Grasse — FRANCE

www.cho-nature.com

